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    Protokół
posiedzenia zarządu Kujawsko-Pomorskiego Związku Brydża  Sportowego z 
dnia 15 grudnia 2010r.

Porządek obrad

1.Kalendarz  2011.
2.Podsumowanie 2010r.
3.Sprawy różne

Ad.1 Omówiono kilka  niewielkich zmian i uściśleń dot.kilku turniejów 
m.in. w Szubinie, w  Pieczyskach.
Więcbork zaproponował do rozważenia turniej GPrix Okręgu we  wrześniu 
2011r.
Uściślono najwyższą rangę turniejów GP w Toruniu i  Aleksandrowie Kuj. za 
ogólna aprobatą członków zarządu.
Regulamin  rozgrywek GP powinien zostać poprawiony i przedstawiony do 
akceptacji  zarządu.

Ad.2.Podsumowano ogólnie organizację turniejów  tj. Łuczniczkę,  Górzno 
,Szubin, Katarzynke, Przyjaciół Brydża oraz Polopen.  Podkreślono  
niewystarczający udział młodzieży w rozgrywkach  ogólnopolskich  .
Ustalono , że należy dokupić maszynę tasującą o odpowiedniej jakości, a  
zepsutą naprawić.

Ad3. Należy wyegzekwować rękojmię za zepsutą  maszyną tasującą 
prod.duńskiej.
Należy umiejscowić w Pestce, w  Inowrocławiu i Świeciu lub Nakle  łącznie 
3 serwery.
Omówiono  uzupełnienia składek za ligę oraz członkowskie za  2011r.

Protokółował
Eugeniusz Seichter
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